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Finansudvalget  

Christiansborg  

1240 København K 

Finansudvalget har den 7. oktober 2019 i forbindelse med behandlingen af L 1 

stillet mig følgende spørgsmål nr. 20, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V). 

Spørgsmål 20 

Vil ministeren redegøre for, hvor mange penge der er afsat i finanslovsforslaget til 

bredbåndspuljen for hvert af årene 2020-2023? 

Svar 

Bredbåndspuljen var et initiativ i Aftalen om vækst i hele Danmark, indgået i 2016 

mellem V, DF, LA og K. Der var tale om en forsøgsordning, som skulle løbe i perio-

den 2016-2019. 

 

I finansloven for 2019, vedtaget af den tidligere VLAK-regering og DF, var der såle-

des ikke afsat midler til bredbåndspuljen i 2020 og frem. Det var der heller ikke i det 

finanslovforslag, regeringen fremsatte den 2. oktober 2019. 

 

Det er regeringens opfattelse, at hvis der afsættes midler til at fremme bredbånds-

dækningen, skal der være en solid, faglig begrundelse for det. Derfor besluttede 

regeringen at fremskynde den evaluering af bredbåndspuljen, som blev aftalt i tele-

forliget fra 2018. Såfremt evalueringen er positiv, er regeringen indstillet på at prio-

ritere en forlængelse af puljen. 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Dan Jørgensen 
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